
Wywiad z przedsiębiorcą 

 

1. Jak długo prowadzi Pan swoją firmę?  

Firmę prowadzę od 1998 roku. 

 

2. Jakiego rodzaju działalnością zajmuje się Pana firma?  

Zajmuję się wynajmowaniem nieruchomości dla innych osób prowadzących firmy. 

 

3. Skąd pomysł na taki kierunek działalności? 

Pomysł pojawił się, kiedy odkryłem, że dużo firm szuka bardzo małych lokali na swoje 

działalności, więc ja wynajmuję duże lokale, dzielę  je na mniejsze i wynajmuję pojedynczo. 

 

4. Czy ta firma była Pańskim marzeniem?  

Taka firma nie była moim marzeniem, ale cały czas pracuję i próbuję zaoszczędzić pieniądze 

na firmę moich marzeń. 

 

5. Czy ktoś Pana zachęcił do założenia własnej firmy?  

Nikt mnie nie zachęcił do otworzenia firmy, sam się na to zdecydowałem. 

 

6. Ilu mniej więcej pracowników Pan zatrudnia? 

Zatrudniam 4 pracowników. 

 

7. Czy Pana zdaniem warto jest prowadzić własną działalność? Dlaczego? 

Owszem warto prowadzić własną działalność, bo można poznawać nowych ludzi, realizować 

nowe pomysły i można samemu decydować, kiedy wykonać pracę. Jednego dnia mogę 

pracować dłużej, a czasem nawet nocą, a np. drugiego dnia można sobie dłużej pospać.    

 

8. Czy prowadzenie własnej działalności wymaga od Pana poświęcenia bądź szczególnego 

zaangażowania? 

Tak prowadzenie firmy wymaga poświęcenia i zaangażowania, bo jest się samemu za 

wszystko odpowiedzialnym i trzeba przewidywać przyszłość, podejmować czasami trudne i 

ryzykowne decyzje.  

 

9. Czy według Pana prowadzenie działalności jest wyzwaniem lub ryzykiem? 

Tak prowadzenie działalności jest jednocześnie wyzwaniem i ryzykiem. Nie wszystko może 

pójść tak, jak sobie zamierzyliśmy i wtedy pieniądze wydane na firmę mogą się  zmarnować, 

więc pilnowanie, żeby firma zarabiała pieniądze, a nie traciła jest wyzwaniem.    

 

10. Czy ma Pan wielu klientów? 

Ilość klientów się zmienia, teraz mam czterech i praca polega na tym właśnie, żeby i byli 

zadowoleni i nie odchodzili i trzeba się troszczyć o pozyskiwanie nowych klientów. 

 

11. Czy zdarzają się jakieś problemy\kryzysy, jeśli tak, to jak często? 

Tak, zdarzają się problemy i kryzysy. Im bardziej się angażuję w pracę, tym rzadziej one 

występują, ale średnio raz w miesiącu jest jakaś trudna sytuacja, która wymaga podjęcia 

ważnej i trudnej decyzji.  

Wywiad przeprowadziła  

Karolina Strasz z 1c w ramach pracy Koła dziennikarskiego 


